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Stimată doamnă ministru,

Săptămâna trecută ați anunțat că Guvernul pregătește o Ordonanță de Urgență prin care se vor dubla 
subvențiile pentru angajatorii care vor încadra șomeri, absolvenți, tineri marginalizați și persoane cu 
handicap. Această declarație vine în contextul în care, conform mai multor surse din mediul de 
afaceri, subvențiile existente nu s-au acordat, existând firme care nici după un an și jumătate nu au 
primit banii promiși.
Având în vedere cele prezentate mai sus, doamnă ministru vă rog să mă informați cu privire la 
următoarele:
- Care va fi sursa de finanțare pentru dublarea acestor subvenții? Se vor utiliza fonduri europene?
- Care este cuantumul sumelor date până în acest moment către firmele care au angajat persoane ce 
se încadrează în categoriile sociale menționate mai sus?
- Ce se va întâmpla cu subvențiile restante către firme?

Solicit răspuns scris.
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Senator, Silvia Monica Dinică


